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Από το υπ’ αριθ. 16/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 288/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιστροφής ποσών που αντιστοιχούν σε 
κατανάλωση ηλεκτρικού ρεύματος σχολικών 
μονάδων, από την Α΄θμια και Β΄θμια Σχολική 
Επιτροπή. 

 
Σήμερα 14 Ιουλίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 10-7-
2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Γ. Μιχαηλίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 
4)Ε.Αρχοντάκη, 5)Π. Παυλίδης, 6)Τ. Χατζηαθανασίου, 
7)Θ.Αγγελίνας, 8)Λ. Πουλασουχίδης, 9)Κ. Βοργιαζίδης, 
10)Ν.Μωυσιάδης, 11)Χ. Κούτρας, 12)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
13)Α. Καγκελίδης, 14)Μ. Παπαϊωάννου, 15)Θ. Κορωνάς, 
16)Γ. Κάκαρης, 17)Β. Παπαδόπουλος, 18)Β.Λυκοστράτης, 
19)Α. Γκαμπέσης, 20)Κ. Κοστογλίδου, 21)Β. Γιαννουλάκης, 
22)Χ. Τσιούντας, 23)Δ. Γκέκα, 24)Α. Παπαδόπουλος, 
25)Ι.Ασλανίδης, 26)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Θ. Θεοδωρίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου, 
Χ.Γαϊτάνου, Κ. Κουτσαντάς, 
Α.Δέλλας, Α. Νεστορόπουλος, 
Ε.Γουναράς, Γ. Σουμπέκας, 
Κ.Παναγιωτίδης, Α. Βασιάδης, 
Σ.Κουμτσίδης, Ι. Σοφρόνωφ, 
Γ.Μελιόπουλος 

        Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                     Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, 
Η.Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, 
Π.Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Α.Γκαμπέσης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 286/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Κ.Κοστογλίδου. 
3) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 3ου εκτάκτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Μ.Παπαϊωάννου. 
4) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 4ου εκτάκτου θέματος αποχώρησε ο κ.Ι.Ασλανίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 287/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ι.Ασλανίδης. 
6) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 287/2014 απόφασης αποχώρησαν κι επανήλθαν οι κ.κ. 
Τ.Χατζηαθανασίου, Ν.Μωυσιάδης, Θ.Αγγελίνας. 
7) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Ασλανίδης, 
Χ.Τσιούντας, Γ.Μιχαηλίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 289/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Α.Καγκελίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 290/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Κάκαρης. 
10) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 6ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 291/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Ε.Αρχοντάκη. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 297/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Π.Παυλίδης, Α.Παπαδόπουλος. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 298/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Παπαδόπουλος. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 291/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 303/2014 απόφασης αποχώρησε η κ.Κ.Κοστογλίδου. 
 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Γ.Γ. του Δήμου Κωνσταντίνο Τσιλογιάννη, ο 
οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Το θέμα αυτό το είχαμε συζητήσει και σε προηγούμενη συνεδρίαση του Δ.Σ., αλλά η 
Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακ/νίας-Θράκης δεν ενέκρινε την απόφαση του Δ.Σ. με την αιτιολογία που 
έγραψε. Ακυρώνουμε την απόφαση του Δ.Σ. για τους λόγους που αναφέρονται στο σκεπτικό κι είναι: 
Επειδή σύμφωνα με το πρακτικό της απόφασης κι όπως προκύπτει από την τοποθέτηση του Γ.Γ. του 
Δήμου πλήρης καταγραφή των παροχών ηλεκτροδότησης των σχολικών μονάδων ολοκληρώθηκε το 
2013, χωρίς να παρατίθεται κάποιο άλλο στοιχείο που να τεκμηριώνει το εξαιρετικά επείγον και το 
απρόβλεπτο της ανάγκης, αφού ήταν ήδη εν γνώσει των αρμοδίων υπηρεσιών του Δήμου από το 2013. 

Επειδή η ως άνω παράλειψη επαρκούς δικαιολογίας για έκτακτη περίπτωση, εξαιρετικά 
επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης καθιστά άκυρη, ως μη νόμιμη την 222/2014 απόφαση, σύμφωνα 
με τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010 όπως ισχύουν. Επειδή η παρούσα είναι εμπρόθεσμη 
κατά τις διατάξεις κτλ... αποφάσισε η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακ/νίας-Θράκης την απόρριψη της 
νομιμότητας της απόφασης. 

Επαναφέρουμε το θέμα αυτό, συμπληρώνοντας το εισηγητικό: «Λαμβάνοντας υπόψη: 1. Την 
ανάγκη σύνταξης…. 

Για όλους τους παραπάνω σημαντικούς και σπουδαίους λόγους…. δαπανών». 
Πρόεδρος: κε Τσιλογιάννη, μην προχωρείτε 
Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Γ.Γ. του Δήμου Κωνσταντίνο Τσιλογιάννη για το 

κατεπείγον του θέματος; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Αγγέλογλου, Ε.Αρχοντάκη, Δ.Γκέκα, 

Κ.Κοστογλίδου, Β.Γιαννουλάκης. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά 
επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης, ο πρόεδρος εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 8-7-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι, με την κατάρτιση του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2014,  στο 
σκέλος των εσόδων και στον Κ.Α. 0614 «ΚΑΠ για την κάλυψη των λειτουργικών αναγκών των 
σχολείων Α/θμιας και Β/θμιας εκπαίδευσης (άρθρο 55 Ν 1946/91)» προβλέπονται  πιστώσεις 
ποσού 772.222,00€ και αντίστοιχες πιστώσεις στο σκέλος των εξόδων και στον Κ.Α. 00.6711 
«Απόδοση σε σχολικές επιτροπές», σε εφαρμογή της ΚΥΑ οικ. 30842/31-07-2013. 

Οι πιστώσεις αποδίδονται στις σχολικές επιτροπές στο σύνολό τους και διατίθενται για την 
κάλυψη των δαπανών λειτουργίας των αντίστοιχων σχολείων (θέρμανσης, φωτισμού, ύδρευσης, 
αποχέτευσης, τηλεφώνων, αγοράς αναλώσιμων υλικών κ.λ.π.). 

Με την ένταξη των σχολικών κτιρίων στην περιουσία του Δήμου, η ΔΕΗ θεωρώντας τα 
δημοτικά κτίρια και προκειμένου να ξεπεράσει το πρόβλημα διακοπής της παροχής ρεύματος όταν 
κατά καιρούς οι σχολικές επιτροπές δεν εξοφλούσαν τους λογαριασμούς, τα ενέταξε στις 
καταστάσεις των λογαριασμών  του Δήμου και μέσα από αυτές παρακρατεί την κατανάλωση του 
ηλεκτρικού ρεύματος κάθε σχολείου, με αποτέλεσμα να επιβαρύνεται ο Δήμος με τις αντίστοιχες 
πιστώσεις. 

Από τον έλεγχο των παροχών ηλεκτρικού ρεύματος των σχολικών κτιρίων του Δήμου 
Βέροιας, διαπιστώθηκε ότι η επιβάρυνση του Δήμου ανήλθε για το έτος 2012 στο ποσό των 
180.007,61€ (Α/θμια  εκπαίδευση 87.663,19€ , Β/θμια εκπαίδευση 92.344,42€) και για το έτος 
2013 το ποσό των 176.005,90€ (Α/θμια εκπαίδευση  84.753,93€ , Β/θμια εκπαίδευση 91.251,97€). 
Λαμβάνοντας υπόψη: 

1. Την ανάγκη σύνταξης προϋπολογισμού έτους 2015 αλλά και σχεδίου με βάση την εγκύκλιο….. 
2. Την παράταση της διαθεσιμότητας των σχολικών φυλάκων και των δημοτικών αστυνόμων, όπου 

πλέον για την μισθοδοσία τους χρειάζεται πίστωση περίπου 100.000,00€ για το έτος 2014 
3. Την σημερινή οικονομική κατάσταση του ταμείου 
4. Την μη ύπαρξη ικανού ποσού στο αποθεματικό 
5. Την πληρωμή δικαστικών αποφάσεων από πρώην δήμους που συνενώθηκαν με τον Δήμο μας 



6. Την άμεση κάλυψη της δαπάνης ηλεκτροφωτισμού των κτιρίων και κοινόχρηστων χώρων του 
Δήμου. 

Για όλους τους παραπάνω σημαντικούς και σπουδαίους λόγους θεωρούμε αναγκαίο 
και σημαντικό την αναζήτηση επί πλέον χρημάτων για τις ανάγκες κάλυψης έκτακτων (πληρωμή 
δικαστικών αποφάσεων) και απρόβλεπτων (παράταση της διαθεσιμότητας των σχολικών φυλάκων 
και των δημοτικών αστυνόμων) δαπανών 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 
παρακράτηση ή μη των ανωτέρω ποσών από τις επιχορηγήσεις των σχολικών επιτροπών από τους 
ΚΑΠ ή την επιστροφή των αντίστοιχων ποσών από τα ταμειακά διαθέσιμα τους. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τσιλογιάννης : Έχουμε συμπληρώσει λοιπόν, «λαμβάνοντας υπόψη την ανάγκη σύνταξης 

προϋπολογισμού του έτους 2015…. Αλλά και του σχεδίου, με βάση την εγκύκλιο 24823/19-6-2014, την 
παράταση της διαθεσιμότητας των Σχολικών Φυλάκων και των Δημοτικών Αστυνόμων, όπου πλέον για 
τη μισθοδοσία τους χρειάζεται πίστωση περίπου 100.000,00€ για το έτος 2014.  

Την σημερινή οικονομική κατάσταση του Δήμου ή του Ταμείου, την μη ύπαρξη ικανού ποσού 
στο αποθεματικό, την πληρωμή δικαστικών αποφάσεων από πρώην Δήμους που συνενώθηκαν με το 
Δήμο μας καθώς επίσης την άμεση κάλυψη δαπάνης ηλεκτροφωτισμού και ανταποδοτικών και κτιρίων 
και κοινόχρηστων χώρων του Δήμου. Ως εκ τούτου θεωρούμε αναγκαίο και σημαντικό την αναζήτηση 
επιπλέον χρημάτων για τις ανάγκες κάλυψης εκτάκτων», όπως γράφω, «πληρωμή δικαστικών δαπανών 
απρόβλεπτων, παράταση της διαθεσιμότητας κ.τ.λ. Ύστερα από τα παραπάνω καλείται το Δ.Σ. να 
αποφασίσει για την παρακράτηση ή μη των ανωτέρω ποσών από τις επιχορηγήσεις των Σχολικών 
Επιτροπών από τους ΚΑΠ ή την επιστροφή των αντίστοιχων ποσών από τα ταμειακά διαθέσιμά τους». 

Μωυσιάδης Πρόεδρε, επειδή επίκειται ένα προσχέδιο, έχει κατατεθεί στην Επιτροπή, στο θερινό 
τμήμα και αναφέρει ότι καταργεί τις Σχολικές Επιτροπές στην Α΄βάθμια και Β΄βάθμια, σ’ αυτή την 
περίπτωση τα ποσά που έχουν οι Επιτροπές, που πηγαίνουν; 

Πρόεδρος : Κύριε Μωυσιάδη. Μέχρι που να καταργηθούν και να μην ισχύουν, εμείς θα 
περπατήσουμε πάνω σ’ αυτό που ισχύει τώρα. Όχι στο υποθετικό.  

Δήμαρχος : Κε Μωυσιάδη, δεν είναι σίγουρο αν θα καταργηθούν.  
Υπάρχει στο σχέδιο, αλλά γίνεται ένας μεγάλος συνδικαλιστικός αγώνας γι’ αυτό το κομμάτι και 

το έχει αφήσει ανοιχτό ο Υπουργός, που σημαίνει ότι μπορεί, επειδή συνήθως στο συνδικαλιστικό 
διάλογο γίνονται δύο βήματα μπροστά ένα βήμα πίσω και ξέρετε πως, ενδεχόμενα να είναι αυτό που θα 
πάρει πίσω. Δόθηκαν επαρκείς εξηγήσεις για το ότι δεν μπορούν να λειτουργήσουνε έτσι τα πράγματα. 
Οπότε θα περιμένουμε. Αυτό όμως επείγει. Είμαστε και παράτυποι, αν δείτε πως ορίζεται αυτό και το 
γράφει και το εισηγητικό, ότι οι δαπάνες λειτουργίας, οι πιστώσεις, αποδίδονται στις Σχολικές Επιτροπές 
στο σύνολό τους και διατίθενται για την κάλυψη των δαπανών λειτουργίας των αντίστοιχων σχολείων 
και διευκρινίζει πάρα πολύ συγκεκριμένα ότι είναι η θέρμανση, ο φωτισμός, η ύδρευση, η αποχέτευση, 
το τηλέφωνο, η αγορά αναλώσιμων κλπ. Δεν είναι ο εξοπλισμός. Ο εξοπλισμός είναι του ΟΣΚ, αυτά 
είναι των Σχολικών Επιτροπών. 

Πρόεδρος : Κε Τσιλογιάννη, τι έχετε να προσθέσετε; 
Τσιλογιάννης : Να προσθέσω ότι με βάση την εγκύκλιο 24823/2014 ο Δήμος πρέπει να 

καταθέσει και να περάσει από την Οικονομική Επιτροπή έως τέλος Αυγούστου, 5 Σεπτεμβρίου, 
υποχρεωτικά, το σχέδιο προϋπολογισμού.  

Στη συνέχεια να υποβληθεί στην ηλεκτρονική βάση δεδομένων, στο «Παρατηρητήριο» του 
Υπουργείου Εσωτερικών, με τα ισχύοντα μέχρι σήμερα.  

Επειδή λοιπόν είναι επιτακτική ανάγκη και λόγω της παράτασης της διαθεσιμότητας και για την 
κάλυψη μιας σειράς άλλων αναγκών, γι’ αυτό και επανέρχεται το θέμα σαν πολύ επείγον και γιατί 
πραγματικά ο Δήμος, το ταμείο του αυτή τη στιγμή έχει ανάγκη ρευστότητας, για να μπορέσει ενόψει 
σύνταξης του προϋπολογισμού, να έχει κάποια χρήματα.  

Στο αποθεματικό δεν υπάρχει ικανό ποσό, άρα λοιπόν ο μόνος τρόπος εύρεσης χρημάτων, αυτή 
τη στιγμή, είναι να επιστρέψει ή να διευκολύνει αν θέλετε, η Σχολική Επιτροπή τα χρήματα, που ούτως 
ή άλλως προβλέπεται από το Νόμο. 

Σουμελίδης: Κε Τσιλογιάννη, τι λεφτά προσδοκούμε να πάρουμε από την Α΄βάθμια και τι λεφτά 
από την Β΄βάθμια; Τα έχουμε δει αυτά; Πόσα λεφτά; 



Τσιλογιάννης: Το ποσό έχει επιμεριστεί και είναι από 141.000,00 € περίπου, ανά Σχολική 
Επιτροπή. Προβλέπεται συγκεκριμένο ποσό, συζητήθηκε και την προηγούμενη φορά και αναφέρεται και 
στην αιτιολογική έκθεση, προφανώς.  

Με βάση του 2012 και του 2013 τη δαπάνη ηλεκτροφωτισμού, που στο εισηγητικό πίσω έχει και 
ανά σχολείο και πλήρη καταγραφή του συνόλου των δαπανών. 

Γιαννουλάκης : Ότι έχει ανάγκη το ταμείο του Δήμου, Πρόεδρε, δεν είναι λόγος εξαιρετικά 
επείγον για να προβούμε σ’ αυτή την ενέργεια να πάρουμε τα λεφτά από τις Επιτροπές της Α΄βάθμιας 
και της Β΄βάθμιας.  

Είχα προτείνει και την προηγούμενη φορά που συζητήθηκε το θέμα αλλά ακυρώθηκε η 
απόφαση, ότι για 2 μήνες δεν χρειάζεται να προβούμε σε τέτοιες διαδικασίες.  

Ήδη έχει εκλεγεί η νέα Δημοτική Αρχή, νέα αντιπολίτευση ας καθίσουν λοιπόν να τα βρουν και 
να τα μοιράσουν όπως θέλουν. Εμείς εμμένουμε, όπως και στην προηγούμενη απόφαση, ότι δεν το 
ψηφίζουμε. 

Βοργιαζίδης: Πρόεδρε, πρέπει να γίνει κατανοητό ότι ο Δήμος είναι ενιαίος. Προφανώς είναι 
σοβαρό θέμα το ότι ψάχνουμε και το παραμικρό ευρώ.  

Έγινε μια καλή δουλειά από κάποιους ανθρώπους στις Επιτροπές, έγινε χρηστή διοίκηση, 
περίσσεψαν κάποια λεφτά και σαφώς αυτά τα χρήματα χρειάζονται στο Δήμο. Βέβαια να πούμε κάτι 
που είπαμε και την προηγούμενη φορά, ότι αυτά τα χρήματα πληρώνονταν από τις Σχολικές Επιτροπές 
και επειδή κάποια στιγμή, για πρακτικούς λόγους η ΔΕΗ, είπε ότι είναι προτιμότερο να τα παίρνουμε 
από το Δήμο και όχι από τις Σχολικές Επιτροπές και επειδή αν θέλετε τότε ζούσαν όλοι με τα δανεικά τα 
λεφτά και δεν πείραζε, είπαν όλοι ……δε βαριέσαι…. Σήμερα το ……δε βαριέσαι…. δεν υπάρχει. Ο 
Δήμος έχει ανάγκη και από το παραμικρό ευρώ και αυτό φαίνεται και από το 1ο θέμα, που για να γίνουν 
κάποιες απαραίτητες εργασίες, κάποια απαραίτητα έργα, η Οικονομική Υπηρεσία κάθεται και ψάχνει 5€ 
από εδώ, 1.000,00€ από εκεί, 2.000,00€ από την άλλη. Είναι προφανές αυτό το πράγμα. 

Καγκελίδης: Πρόεδρε και την προηγούμενη φορά ήμουν θετικός στο ότι πρέπει όντως η 
κατανάλωση που αφορά τα σχολεία να είναι λειτουργική δαπάνη. Είχα όμως την επιφύλαξη εκείνη και 
είχα πει ότι όσον αφορά, αν πάρουμε όλους τους αθλητικούς συλλόγους που έπρεπε μέχρι σήμερα να 
πληρώσουνε δεκάδες χιλιάδες ευρώ, δεν έχουν εισπραχθεί αντίστοιχα ποσά και θα έλεγα ότι εκεί θα 
έπρεπε να δοθεί μια βαρύτητα, ούτως ώστε αυτοί οι σύλλογοι, οι οποίοι βρίσκουν στέγη τζάμπα, που 
καταναλώνουν το περισσότερο ρεύμα γιατί το περισσότερο ρεύμα δεν είναι τις πρωινές ώρες αλλά τις 
απογευματινές και τις βραδινές τις οποίες κάνουν αυτοί τη γυμναστική τους και εισπράττουνε από τους 
αθλούμενους εισφορές, θα έλεγα ότι εκεί να δώσουμε βαρύτητα και σε εποχές ιδίως που είναι το 
καλοκαίρι που χρησιμοποιούνται οι χώροι και από τους δημότες, οι αύλειοι χώροι, εκεί να δοθεί, να 
κάνουν ένα υπολογισμό μη αύριο βρεθεί ότι αυτή δεν είναι λειτουργική δαπάνη των σχολείων.  

Νομίζω ότι κάπου όπως κάναμε παλιότερα και εξετάσαμε το τι γίνεται με την θέρμανση και τα 
τετραγωνικά μέτρα, καλό θα ήτανε ορισμένοι άλλοι κοινόχρηστοι χώροι των σχολείων που 
χρησιμοποιούνται και κατά την θερινή περίοδο, ούτως ώστε να μην επιβαρύνουν το ποσό.  

Συμφωνώ και εγώ με την άποψη ότι ο Δήμος είναι ενιαίος και ότι κακώς η κατανάλωση του 
ρεύματος από παλαιότερα που οι επιχορηγήσεις ήτανε τριπλάσιες απ’ ότι σήμερα, δεν τους μένανε 
λεφτά. Είναι άξιο απορίας δηλαδή, όταν υπήρχε ένας ΟΣΚ ο οποίος κάλυπτε τα πάντα, πως δεν έφθαναν 
στις Σχολικές Επιτροπές τα χρήματα, που ήταν  πολλαπλάσια από τα σημερινά, όταν και σήμερα κατά 
την άποψή μου περισσεύουν. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Κ.Κοστογλίδου, Δ.Γκέκα, Μ.Σουμελίδης, 

Β.Γιαννουλάκης, Ι.Αγγέλογλου, Ε.Αρχοντάκη, Α.Παπαδόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 30-6-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Θεόφιλου Κορωνά. 
2.- Τις συνημμένες στην εισήγηση συγκεντρωτικές καταστάσεις κατανάλωσης ηλεκτρικού ρεύματος 
των σχολικών κτιρίων Δ.Βέροιας, για τα έτη 2012 και 2013 
3.- Την με αρ. πρωτ. οικ. 30842/31-7-2013 ΚΥΑ. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 55 του 
Ν.1946/1991, καθώς και του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006 



Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης 
περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης. 

Β) Εγκρίνει την επιστροφή στο Δ.Βέροιας συνολικού ποσού 356.013,51€, που αντιστοιχεί 
στην κατανάλωση ηλεκτρικού ρεύματος των σχολικών κτιρίων του Δ.Βέροιας για τα έτη 2012 και 
2013, από τα ταμειακά διαθέσιμα των Σχολικών Επιτροπών Α΄θμιας και Β΄θμιας Εκπαίδευσης 
Δ.Βέροιας, ως εξής: 

 
 2012 2013 ΣΥΝΟΛΟ (€) 

Σχ. Επ. Α΄θμιας Εκπ/σης 87.663,19€ 84.753,93€ 172.417,12 
Σχ. Επ. Β΄θμιας Εκπ/σης 92.344,42€ 91.251,97€ 183.596,39  

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 356.013,51 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  288 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης     
Ε. Αρχοντάκη   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Π. Παυλίδης  Ι. Λιάτσιου  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Ι. Ασλανίδης     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8-8-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 

 
 


